
El consell d'Agissa exercir� m�s control en la gesti�

El m�xim �rgan d'Aig�es de Girona, Salt i Sarri� es reunir� un cop per

trimestre en vista de les irregularitats detectades

El grup d'ICV-EUiA tramitar� una den�ncia per investigar-ho a fons

L'alcalde Puigdemont, amb Ribas , president del

consell d'Agissa, i Ol嘆riz, un dels impulsors de la

comissi坦 informativa Foto: J.S.

El consell d'administraci� de l'empresa d'Aig�es de Girona, Salt i

Sarri� de Ter (Agissa) es reunir� a par tir d'ara cada trimestre amb la

voluntat d'exercir m�s control en la gesti� i la comptabilitat

d'aquesta societat mixta publicoprivada. �s una de les decisions

que s'han pres un cop s'han conegut els resultats de l'auditoria de

control f inancer i compliment del pla econ�mic i f inancer que es

preveu en l'acord de la pr�rroga de la gesti�.

Aix� ho va cer tif icar ahir a aquest diari Carles Ribas, president del

consell d'administraci� d'Agissa Ðper delegaci� de l'alcaldeÐ, que

tamb� va cer tif icar que aquest gener est� previst que es convoqui la taula pol�tica de la comissi� informativa

amb els tres ajuntaments i els grups municipals per analitzar tots els informes i la documentaci� f inal. En

paralálel, tamb� es convocar� d'aqu� a poques setmanes un consell d'administraci� extraordinari amb la voluntat

que aquest �rgan es convoqui ara almenys un cop per trimestre.

Tot i aix�, Ribas tamb� demana que Òno s'especuli amb els resultats de l'auditoriaÓ i creu que seria bo que

s'acab�s Òl'anada i vinguda d'informesÓ, ja que subratlla que Òles especulacions no por ten enlloc i apor ten foscor

a un servei fonamental i b�sicÓ. Al mateix temps, Ribas tamb� �s contundent quan cer tif ica que un cop s'analitzi

tota la documentaci� i Òes comprovi la dilig�ncia de les actuacions es prendran totes les decisions que es

considerin opor tunesÓ. En aquest sentit, Ribas fa una crida a la calma i demana a tots els grups municipals i

agents implicats Òserenor i tranquilálitatÓ per analitzar si s'han fet b� les coses en la gesti� hist�rica d'aquesta

societat mixta que es va crear l'any 1992 i que t� la concessi� de l'aigua f ins al 2020 despr�s de la pr�rroga

acordada el 2013.

Els interventors de Girona, Salt i Sarri� aler taven de l'opacitat i dif icultat per obtenir totes les dades i la

documentaci� per par t de l'empresa, i reclamaven que s'estudi�s la possibilitat de sancionar l'empresa o, f ins i

tot, rescindir el contracte de la pr�rroga. Carles Ribas assegura que ara com ara no s'ha posat sobre la taula

aquesta possibilitat. De fet, cal recordar que la pr�rroga que es va aprovar fa quasi tres anys es va fer tenint en

compte el gran deute acumulat de la societat i un pla f inancer per rebaixar aquest deute en vuit anys.

Tot i aix�, l'equip de govern de CiU ja ha parlat m�s d'un cop ober tament de la possibilitat d'estudiar la

municipalitzaci� del servei si es d�na el cas.

Passos d'ICV-EUiAEl resultat de l'auditoria de l'any 2012 tamb� revelava tot un seguit d'anomalies i irregularitats

comptables que va provocar que l'aleshores por taveu d'ICV-EUiA, Joan Ol�riz, propos�s amb gran autoritat i

vehem�ncia la creaci� d'una comissi� d'investigaci� per aclarir la situaci� detectada, com tamb� ho van

defensar des de la CUP, que ara ha fet p�blics els resultats de l'auditoria de l'any 2013.



Malgrat que ICV-EUiA no va obtenir representaci� municipal al maig, el grup ha seguit la comissi� informativa i si

el 2012 ja hi veia indicis suf icients, el resultat del 2013 ha acabat de fer decidir el grup a presentar properament

una den�ncia amb la voluntat que agents externs facin una investigaci� a fons.
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